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Zápisnica 

z 2. zasadania OZ v Horovciach, konaného dňa 08.02.2023.2023 o 17.30 hod. 

 

Prítomní:  Mgr. Erika Staňová, starostka obce 

Poslanci: Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, , Bc. Lačná, Marcela Koppová,      

Ing. Samuel Karas, Ing. Anton Melišík  

Ďalší prítomní: Ing. Emília Lukáčová, hlavný kontrolór obce 

  Andrea Eliašová, zamestnanec obce 

Verejnosť:  PhDr. Vladimíra Pazderová, PhD.,  

Neprítomní:  Mgr. Monika Bitterová  

  

PROGRAM:  

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4. Informácia starostky o dianí v obci 

5. Územný plán obce 

6. Schvaľovanie PHSR 

7. Rôzne  

a) Správa o činnosti hlavného kontrolóra 

b) Vyhlásenie výberového konania na hlavného kontrolóra 

c) Zmarená investícia 

8. Diskusia 

9. Návrh na uznesenie 

10. Záver 

 

Na zasadnutie OZ boli poslanci pozvaní písomnou pozvánkou zaslanou elektronickou poštou. 

Hlasovanie počas rokovania bolo verejné.  

 

K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie OZ otvorila a viedla starostka obce Mgr. Erika Staňová, ktorá privítala všetkých 

prítomných. 

Starostka konštatovala, že všetci poslanci boli na zasadnutie včas pozvaní. Počet prítomných 

poslancov je 6 a OZ je uznášaniach schopné.  

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 5a/2023 

schvaľuje 

program rokovania  

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA: 

 

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4. Informácia starostky o dianí v obci 

5. Územný plán obce 

6. Schvaľovanie PHSR 

7. Rôzne  
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d) Správa o činnosti hlavného kontrolóra 

e) Vyhlásenie výberového konania na hlavného kontrolóra 

f) Zmarená investícia 

8. Diskusia 

9. Návrh na uznesenie 

10. Záver 

 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Bc. Lačná,   

Marcela Koppová, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton 

Melišík)         

                               proti :                                   0  

                               zdržal sa:                              0      

                               nehlasovali:                          0   

                               neprítomní pri hlasovaní:    1 (Mgr. Monika Bitterová) 
 

K bodu č. 2 Voľba návrhovej komisie a zapisovateľa 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 5b/2023 

Schvaľuje 

Členov návrhovej komisie a zapisovateľa 

 

Návrhová komisia:        Ľudmila Bieliková, Marcela Koppová 

Zapisovateľka:               Bc. Andrea Eliašová 

 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Bc. Lačná,   

Marcela Koppová, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton 

Melišík)         

                               proti :                                    0  

                               zdržal sa:                              0      

                               nehlasovali:                          0   

                              neprítomní pri hlasovaní:    1 (Mgr. Monika Bitterová) 

 

K bodu č. 3 Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

Všetky úlohy z predchádzajúceho zastupiteľstva – havarijný stav kotolne, oprava na dome smútku, 

PHSR, priebežne sa všetky tieto úlohy riešia. Čo sa týka zmlúv o pripojení na kanalizáciu, tak chýba 

približne 20 ľudí, ktorý ešte zmluvu nepodpísali a pristúpi sa k výzve, ktorá im bude doručená na 

adresu. 

 

K bodu č. 4 Informácia starostky o dianí v obci 

 

• Zmluva s obcou Dulov bola 06.02.2023 spracovaná. Momentálne je na právnom posúdení jednej 

aj druhej strany. Prebehlo stretnutie s právnikmi, ktoré sa konalo v Považskej Bystrici. Starosta 

obce Dulov tam začal riešiť 2 rodinné domy, ktoré sú za merným žľabom a chcel, aby tieto 2 

domy boli účtované 36 eur za m3/osoba polročne. Starostka s tým nesúhlasila, nakoľko v týchto 

2 domoch nie je iný zdroj vody, iba obecný vodovod a trvala na tom, že to bude na základe 

meradla, aby neboli znevýhodnení.  

• V ZŠ a MŠ došlo k výmene a oprave zlých žalúzií, taktiež aj na OcÚ. Na niektorých oknách sa 

vymenili celé žalúzie, niekde stačilo iba vymeniť poškodené časti. V ZŠ bola zrekonštruovaná 

PC učebňa, v ktorej predtým neboli žiadne žalúzie, tak sa výmena a oprava riešila komplexne.  

• Na cintoríne bola ukradnutá žiarovka a krytka na svetlo z boku a opätovne sa tam schádza 

„zberba“. Starostka oslovila políciu, aby tam začali chodiť pravidelne na kontrolu a taktiež sa 
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chystá vyzvať vlastníkov pozemkov, ktorí tam chodia, aby začali zatvárať rampu. Nebolo to 

nahlásené ako škodová udalosť, vzhľadom na to, že škoda bola minimálna. Od správcu cintorína 

bola podaná informácia, že sa tam boli znova nájdené striekačky, takže sa to bude musieť začať 

riešiť nejakým dohľadom. Starostka to odkonzultovala aj s pánom Tomanom, že sa pokiaľ sa na 

tom mieste nenamontuje kamera, alebo fotopasca, tak tento problém neodstránime. 

• Prebieha zimná údržba, podľa potreby. Nastúpil nový pracovník p. Cíbik. 

• 09.02.2023 bude pracovné stretnutie na RÚŠS (Regionálny úrad školskej správy) v Trenčíne. 

Budú sa preberať jednotlivé kroky zlúčenia ZŠ s MŠ, ako máme postupovať, aby sme zahrnuli 

do rozpočtu aj účtovníčku v rámci prenesených kompetencií. 

• Starostka robí dôslednú kontrolu pri zvoze KO. Začala s tým, že popolnice, ktoré boli plné 

betónu a stavebného materiálu a vecí, ktoré nepatria do KO sa nevyvezú. Vtedy starostka zavolá 

majiteľovi  zbernej nádoby, upozorní ho prečo nebola vyvezená. Keď si takto starostka obehla 

celú dedinu, zistila, že sa vyvážajú aj firmy, ktoré nemajú zaplatený KO, na základe tohto budú 

vyzvané, aby si to dali do poriadku a nahlásili KO obci.  

• Na cintoríne sa odpratali odpadové nádoby  spred kríža a umiestnili sa iné miesto.  

• Postupne sa upratuje zberný dvor,  začala sa riešiť likvidácia a odvoz odpadu. 

• Prebehla obhliadka kotolne technikom. Je vyhlásená súťaž podľa podmienok RÚŠS a podľa 

zadania pani Petrovičovej, riaditeľky RÚŠS. V 1. štvrťroku nám budú poskytnuté finančné 

prostriedky, budú to dva „balíky“. Prvé financie budú cca 42 000,- eur určené na urgentné 

odstránenie havárie. 

• Zmluvy na kanalizáciu sú spracované, ostáva cca 20 nepodpísaných zmlúv.  

• Spolu so zberovou spoločnosťou sa začalo riešiť čipovanie zberných nádob. Prebehnúť by malo 

v 1. polroku, bude robené plošne. Na konci roka dostaneme na každé súpisné číslo zoznam – 

množstvo vývozov a potom môžeme uvažovať v budúcom roku, akým spôsobom zvýhodníme 

občanov, ktorý separujú odpad. 

• Detské preliezačky na školskom dvore majú prehnité podlahy, starostka zabezpečila drevo a Ing. 

Melišík poskytol farbu a postupne sa opravujú. 

 

K bodu č. 5 Územný plán obce 

 

Starostka bola oslovená pánom Coplákom, ktorý nám riešil územné plánovanie, ktorý ju informoval 

o tom, že pri 4. výročí je možné vstupovať do územného plánu a podať projekt. Projekt je financovaný 

80% z dotácie, 20% je financovaných z vlastných zdrojov. Schválili sa 3 žiadosti na zmenu(p. Hanták, 

p. Poliak a p. Pavlík) v priemyselnej zóne. Prítomným bola poskytnutá na dataprojektore mapa 

s parcelami, kde im bolo ukázané, o ktoré konkrétne parcely sa jedná. Návrh od starostky bol vymeniť 

pozemok, ktorý je vo vlastníctve SPF s p. Pavlíkom za účelom vybudovania zberného dvora. Po 

odkomunikovaní so SPF táto výmena nebude možná a hľadala sa iná alternatíva, kde by sme vedeli 

prísť k pozemku, ktorý by bol vhodný na umiestnenie zberného dvora a ktorý by nám vedeli 

bezodplatne dať do obecného majetku. Opäť starostka na dataprojektore ukázala parcelu, ktorá bola 

navrhnutá ako vhodná na zberný dvor (ide o parcelu za ihriskom). Je to podmienené tým, že si musíme 

vyžiadať stanovisko k stavbe. Starostka si toto stanovisko nežiadala, nakoľko je platné iba rok. Ďalej 

rozhodnutie o umiestnení stavby, čo je už projekt. Na tú konkrétnu parcelu by bolo možné použiť 

projekt, ktorý je vypracovaný na zberný dvor za železnicou s úpravami. Ďalším problémom je 

právoplatné územné rozhodnutie, že tam bude umiestnená verejno prospešná stavba. Toto sa robí 

v rámci územného plánovania, preto je možnosť to zahrnúť do územného plánu obce. K tomu, by to 
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sme to zahrnuli do územného plánu nepotrebujeme súhlasné stanovisko SPF. Rozhodnutie obecného 

zastupiteľstva, následne na to je bezodplatný prevod a až vtedy sa môže začať stavba.  

So žiadateľmi bolo pracovné stretnutie, na ktorom sa dohodli, že sú ochotní, ak obec podá projekt, 

zaplatiť 20% spolufinancovanie.  

Keďže sa bude otvárať územný plán, tak bol návrh aj od občana p. Svoradu, ktorý v územnom 

plánovaní nebol zahrnutý, nakoľko v tom čase neboli pozemky vysporiadané (oblasť Luhy) a potrebuje 

3 pozemky zahrnúť do územného plánu. P. Coplák však upozornil na to, že v časti Luhy je plánovaná 

do budúcna ČOV. Starostka to konzultovala s p. Kmošenovou na životnom prostredí, ktorá povedala, 

že vybudovanie ČOV životné prostredie nepovolí, pokiaľ nebudeme mať nad tisíc obyvateľov.  

Starostka sa opýtala poslancov, či sa podá projekt, ak sa projekt podá, tak ho treba podať do 28.2.2023. 

K podaniu projektu sú k dispozícii všetky podklady a spoluúčasť je 2 000,- eur. 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 8/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Horovce  

schvaľuje 

že proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie „Zmeny a doplnky č. 1 

územného plánu obce Horovce“ potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie. 

 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Bc. Lačná,   

Marcela Koppová, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton 

Melišík)         

                               proti :                                    0  

                               zdržal sa:                              0      

                               nehlasovali:                          0   

                               neprítomní pri hlasovaní:    1 (Mgr. Monika Bitterová) 

 

 

K bodu č. 6 Schvaľovanie PHSR 

 

Starostka poďakovala za pripomienkovanie PHSR p. Tomanovi a Melišíkovi a taktiež p. Pazderovej, 

ktorá PHSR vypracovala bezodplatne. 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 9/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Horovce  

schvaľuje 

plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce (PHSR) pre roky 2023 - 2028 

 

Hlasovanie:             za:                                        6 (Ľudmila Bieliková, Bc. Miloš Toman, Bc. Lačná,   

Marcela Koppová, Ing. Samuel Karas, Ing. Anton 

Melišík)         

                               proti :                                    0  

                               zdržal sa:                              0      

                               nehlasovali:                          0   

                               neprítomní pri hlasovaní:    1 (Mgr. Monika Bitterová) 

 

K bodu č. 7 Rôzne 

 

a) Správa o činnosti hlavného kontrolóra 

bola zaslaná poslancom mailom a Ing. Lukáčová ju prečítala prítomným. Hlavná kontrolórka 

konštatovala, že obec Horovce dodržiava základné pravidlá a ciele a spôsob vykonávania finančnej 

kontroly pri výkone samosprávy realizovanej podľa zákona o finančnej kontrole a audite a o zmene 
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a doplnení niektorých zákonov. Po zhodnotení výsledkov vlastnej finančnej kontroly, čiže kontrolnej 

činnosti konštatovala, že pri kontrole sa postupovalo v súlade s príslušnými právnymi predpismi. 

 

K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 6/2023 

Obecné zastupiteľstvo Obce Horovce podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p. 

berie na vedomie 

správu o činnosti hlavného kontrolóra 

 

b) Vyhlásenie výberového konania na hlavného kontrolóra 

budú v termíne 3.-4. júna 2023, spojené budú s MDD. Na základe PHSR sa bude žiadať dotácia od 

TSK. Starostka oslovila pána Rebra Damiána o ukážku vo workoute. Ako majster sveta by mal byť 

povšimnutý obcou, starostka ho mieni za obec oceniť a poďakovať za reprezentáciu. Taktiež obec má 

ešte jedného reprezentanta a majstra sveta, p. Prekopa Mareka, ktorého starostka chce taktiež osloviť 

a prizvať ho. Starostka oslovila FS Ledničanku (suma 150-250 eur podľa programu). Oslovia sa naši 

malý folkloristi zo školy a škôlky, budú pripravené súťaže pre deti na MFI, za ktoré budú 

odmeňované. Starostka oslovila kapelu Hrdza (3000 eur). Oslovené budú všetky zložky v obci. 

K hodom sa stretne kultúrna komisia, oslovené budú všetky zložky.  

Bol daný návrh, aby sa hody konali na ihrisku. Aktuálne sa to nedá robiť na ihrisku, lebo tam bolo 

treba vybudovať pódium, dopraviť lavičky, upraviť plochu ... 

c) Školenia starostky obce 

starostka oboznámila poslancov s termínmi školení, ktoré bude absolvovať 

d) Územný plán obce – 4. výročie 

Starostku kontaktoval pán Coplák, ktorý je zodpovedný za územné plánovanie v našej obci. Upozornil 

na to, že máme 4. výročie územného plánu a vtedy je možné do neho zapracovávať zmeny 

a požiadavky, a je na mieste vyzvať občanov, ak majú nejaké podnety na návrhy na zapracovanie. Na 

obci evidujeme 3 občanov, ktorý by chceli zakomponovať do ÚP pozemky a 3 schválené žiadosti. Ide 

o pozemky v časti „Luhy“. Starostka na základe tejto informácie navrhla oznam, že je takáto možnosť 

pre občanov, ktorí by mali záujem vyjadriť k zmenám.  

 

K bodu č. 9 Diskusia:  

• Bc. Toman – bude  nejaký výstup z PHSR na webe 

• PhDr. Pazderová – spracuje to elektronicky potom sa zverejní 

• Bc. Toman – ľudia majú skôr na mysli výstup z dotazníka k PHSR 

• PhDr. Pazderová – je to súčasťou PHSR, a na jeho konci je vyhodnotenie samostatne 

• Starostka – zverení tento výstup samostatne 

• Bc. Toman – ohľadom osadených lámp (pouličné osvetlenie), ľudia hovoria, že sú naklonené tak, 

že im viac svietia do domov. Odpovedal som im, aby počkali istú dobu, že sa to zapíše a naraz by 

sa to všetko upravilo 

• Starostka – čo sa tohto týka, to boli náklady na inštaláciu navyše, nakoľko niektoré tie držiaky 

nemajú „krk“, ktorým sa dajú lampy nasmerovať, niektoré držiaky pán Papuča zrezal, upravil, 

použil, ale pri niektorých držiakoch to nebolo možné, tak tieto boli vymenené. Takže sa to spíše, 

ktoré takto svietia a naraz sa to vyrieši. Taktiež sa bude komplexne riešiť obecný rozhlas.  

• Bc. Toman – rozhlas, staré a nové stĺpy pri hlavnej ceste, čo sa bude s nimi robiť? 

• Starostka – aktuálne nič. 

• Bc. Toman – oni sú tam staré aj nové stĺpy vedľa seba. Staré sú v záhradkách občanov a nové sú 

pred bránkou. 

• Starostka – keď je to takáto situácia, tak keď sa budú riešiť rozhlasy komplexne, tak sa poriešia aj 

tieto stĺpy a premiestnenie rozhlasov na ne a staré stĺpy sa odstránia. 
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p. Veliký – kto dáva príspevky na obecný facebook? 

• Starostka – dáva príspevky na fb, správcovské práva má aj Bc. Toman a Mgr. Trokanová 

 

K bodu č. 10 Návrh na uznesenie   

Na konci diskusie Ing. Karas prečítal schválené uznesenia. 

 

 

K bodu č. 11 Záver  

Na záver starostka obce poďakovala všetkým za účasť, ako aj za diskusné príspevky a zasadanie OZ 

ukončila. 

 

 

 

 

 

Zapísal: Bc. Andrea Eliašová 

 

 

V Horovciach, dňa 08.02.2023 

 

 

 

 

 

 

 

           Mgr. Erika Staňová 

                         starostka obce 

 


